

Date: 19/04/2020  
Ref :DAT-106/0420

التاريخ: 2020/04/19  
المرجع : DAT-106/0420

**Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal**  
**Head of listing & Disclosure Dept.**  
**Dubai Financial Market**  
**UAE**

السيد حسن عبدالرحمن السركال المحترم ،،  
رئيس ادارة الادراج و الافصاح  
سوق دبي المالي  
دولة الامارات العربية المتحدة

**Sub: Deleting the special resolutions in the**  
**General Assembly of Dar Takaful (PJSC)**

**الموضوع : حذف القرارات الخاصة في الجمعية العمومية لشركة**  
**دار التكافل (ش.م.ع)**

Warmest Greetings ,,,

تحية طيبة و بعد ،،،

With reference to the above topic, we would like to inform you that it has been decided to delete the special resolutions in the General Assembly for the following reasons:

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نود اعلامكم بأنه تقرر حذف القرارات الخاصة في الجمعية العمومية وذلك للأسباب التالية:

- 1- Due to the exceptional global circumstances related to the Corona virus, there was a delay in signing the contract for the purchase of shares of the two companies Noor General Takaful (PSC) and Noor Family Takaful (PSC) and therefore this item will not be raised for discussion in the General Assembly as there are no new developments that require disclosure to shareholders during the meeting.
- 2- Undertaking to disclose to the market and the Securities and Commodities Authority of any material and new developments including the execution of the Sale and Purchase Agreement as soon as they occur.
- 3- According to the non-execution of the sale and purchase agreement to date, item (10) related

- 1- لأنه بسبب الظروف الاستثنائية العالمية المتعلقة بفيروس كورونا، حصل تأخير في التوقيع على عقد شراء أسهم شركتي نور للتكافل العام (ش.م.خ) ونور للتكافل العائلي (ش.م.خ) وبالتالي لن يطرح هذا البند للنقاش في الجمعية العمومية إذ ليس من تطورات جديدة تستوجب الإفصاح عنها للمساهمين خلال الجمعية.
- 2- كما تتعهد الشركة بالإفصاح للسوق وهيئة الأوراق المالية و السلع بأية تطورات جديدة جوهرية و منها التوقيع على عقد البيع و الشراء فور حصوله.
- 3- وتبعاً لعدم توقيع عقد البيع والشراء لغاية تاريخه سوف يتم حذف البند (10) المتعلق بتعديل النظام الأساسي للشركة في المادة المتعلقة بنشاطها وسوف يتم دعوة جمعية المساهمين



to the amendment of the Company's activities Articles of Association will be deleted and the shareholders will be convened to another meeting to discuss and vote on the amendment of the Articles in this regard,

لا اجتماع لاحق لمناقشة والتصويت على تعديل النظام لهذه الناحية.

- 4- Item (11) related to the amendment of Article 42 of the Company's Articles of Association will be deleted, as the Company will seek an approval for the amendment at the next Assembly meeting.

4- كما سيتم حذف البند (11) المتعلق بتعديل المادة 42 من النظام الأساسي للشركة حيث ستقوم الشركة بأخذ الموافقة على التغيير في اجتماع الجمعية العمومية اللاحق.

\*مرفق دعوة الجمعية العمومية المعدلة

\* Amended AGM Invitation attached  
Sincerely,

A.R.Srinivasan

تفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

أ.ر. سرينيواسان

Chief Executive Officer



الرئيس التنفيذي

Cc:

نسخة مع التحية إلى:

H.E. Dr. Obaid Saif Hamad Al Zaabi - Acting  
Chief Executive Officer of the Securities and  
Commodities Authority (SCA) - UAE

سعادة/ د. عبيد سيف حمد الزعابي - الرئيس التنفيذي لهيئة الأوراق  
المالية والسلع بالإنباب - دولة الامارات العربية المتحدة